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Zápis z 12. jednání Komise pro životní prostředí, ekologii a zeleň ve městě 
 
Datum:  10.03.2021 – korespondenčně. 
 
Účast: RNDr. Blanka Studničná, Václav Černý, Alena Hlubučková, Martin Lukeš, Ing. Ján Pajtai, Viktor 

Stejskal, Dagmar Vaňousová Pešková,   
(komise je usnášeníschopná, přítomno 7 členů ze 7 členů) 
 

Omluven: 0 
 
Koordinátor: Ing. Petr Walenka 
Hosté: 0 
 
Program: 

1. Změna č. 1 Územního plánu Příbram 
2. Automobilová doprava na území města  
3. Výzva předsedkyně komise 
4. Závěr 

 
 
ad 1) Změna č. 1 Územního plánu Příbram 
 
Bez usnesení. Komise bere na vědomí. 
 
 
ad 2) Automobilová doprava na území města  
 
Usnesení č. 1:  

Komise proto doporučuje: 
1. Ze střednědobého výhledu přesunout do krátkodobého, tj. do r. 2025,  Dopravní napojení 

průmyslové zóny Balonka se silnicí II/118 Jinecká, příp. i propojení se silnicí III/11811. 
Na rozdíl od technicky velmi náročné a dosud nepřipravené navržené přestavby okružní 
křižovatky Husova – Plzeňská - Evropská  s kompetencemi ŘSD, je Dopravní napojení 
průmyslové zóny Balónka součástí schváleného ÚP města a plně v jeho kompetenci.   

2. Realizaci záměrů v Návrhové části Generelu řešit v souladu s návrhy tvorby a uspořádání 
zelených veřejných ploch a jejich propojení ve studii ing. arch. Jitky Brychtové z r. 2019 – 
Územní studie sídelní zeleně města Příbram.  

3. Neodkládat vyhledání cyklistických příp. jiných dopravních tras a vybudování nástupních ploch 
do CHKO Brdy na okraji lesa v okolí osad Orlov a Kozičín. Dosavadní divoké parkování na 
soukromých pozemcích, znečišťování veřejných ploch a rušení víkendového  klidu v obou 
osadách je neúnosné.    

Hlasováno: pro:7, proti: 0, zdrželo se: 0 
 
 
Ad 3) Výzva předsedkyně komise RNDr. Studničné – sledování stavu přírody 
 
Bez hlasování. 
 
 
Datum: 10.03.2021 
Zapsal: Petr Walenka  
 
RNDr. Blanka Studničná 


